
Or.V.0062- 131/09

Protokół Nr 131/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 5 lutego 2009 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III  kadencji,  w dniu 5 lutego
2009  roku,  o  godz.  1030  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/. 

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Ustosunkowanie się do pisma dyrektora PZD w sprawie wykonywania w
2009  r.  niektórych  robót  utrzymaniowych  i  remontowych  na  drogach
powiatowych na terenie gminy Supraśl.

3. Podjęcie decyzji w sprawie wykonania chodnika w pasie drogowym ulicy
Sienkiewicza  w Choroszczy.

4. Zapoznanie się z wnioskiem Rady Sołeckiej wsi Karczmisko o dokończenie
budowy drogi  powiatowej  Czarna Wieś Kościelna- Karczmisko.

5. Zapoznanie sie z uchwałą Rady Miejskiej w Supraślu w sprawie udzielenia
pomocy  Powiatowi  na  dofinansowanie  zadania  „Przebudowa  drogi  Nr
1433B na odcinku ul. Cieliczańskiej w Supraślu.

6. Zapoznanie  się  z  uchwałą  Rady  Gminy  w  Poświętnem  w  sprawie
udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  na
dofinansowanie zadania „Remont chodnika w ciągu drogi powiatowej nr
1563B w miejscowości Gołębie.

7. Rozpatrzenie pisma Dyrektora DPS w Jałówce w sprawie zamiany gruntów
z  Nadleśnictwem Żednia.

8. Omówienie  możliwości  dalszej  współpracy  ze  Stowarzyszeniem  „Les
Campanettes” z Francji.

9. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu w sprawie
dofinansowania  realizacji  projektu  „Dynamika  międzykulturowa  -
zagadnienie stawiane animatorom młodzieży”.

10. Omówienie  założeń  projektu  „Akademia  kompetencji  kluczowych  –
program rozwoju uczniów szkół ponadgimnazjalnych Polski Wschodniej”.

11. Zapoznanie  się  z  uchwałą  Kolegium  RIO  podjętej  w  związku  z
postępowaniem nadzorczym  Uchwały  RPB  w  sprawie  ustalenia  stawki
dotacji przedmiotowej dla gospodarstwa pomocniczego na rok 2009.

12. Omówienie przy udziale Dyrektora SP ZOZ w Łapach zmienionej wersji
planu  finansowego  i  inwestycyjnego  jednostki  na  2009  rok  oraz
rozważenie  możliwości  dofinansowania  pilnych  zakupów  aparatury
medycznej.



13. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Łap w sprawie termomodernizacji
budynku  SP  ZOZ  w  Łapach  w  ramach  wniosku  zgłaszanego  do
dofinansowania.

14. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach o
wszczęcie  procedury  pozyskania  działki  przyległej  do  posesji  szkoły  i
przeznaczenie jej  na budowę boiska  sportowego.

15. Udzielenie  pełnomocnictwa  radcy  prawnemu  do  reprezentowania
interesów Powiatu przed sądami powszechnymi.

16. Przyjęcie informacji Dyrektora DPS w Czerewkach o zawarciu umowy na
wynajem  pomieszczeń celem prowadzenia usług medycznych.

17. Przyjęcie  informacji  Dyrektora  DPS  w  Jałówce  odnośnie  realizacji
programu naprawczego.

18. Zapoznanie  się  ze  sprawozdaniami  rocznymi  dotyczącymi  umorzenia
należności i udzielonych ulg przez dyrektorów DPS w Jałówce, Uhowie i
Czerewkach w roku 2008.

19. Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Ryszarda  Berensztejna
złożoną na sesji w dniu 29 stycznia 2009 r.

20. Podpisanie protokołu zdawczo – odbiorczego stanowiącego załącznik do
umowy  dzierżawy  nieruchomości  położonych  w  Supraślu  przy  ulicy
Konarskiego.

21. Zaakceptowanie przystąpienia do realizacji  projektu „ Kształcenie Kadr
Najlepszą  Modernizacją  Samorządów”  współfinansowanego  ze  środków
Unii Europejskiej w  ramach Europejskiego Funduszu Społecznego.

22. Przeanalizowanie umowy partnerstwa dotyczącej współpracy w ramach
realizacji  przedsięwzięcia  „Termomodernizacja  obiektów  użyteczności
publicznej  na  terenie  Stowarzyszenia  Gmin  Narwi”  zgłoszonego  do
dofinansowania  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Infrastruktura  i
Środowisko na lata 2007 – 2013. 

23. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu  nr  130/08  z  dnia  4  lutego 2009 roku,  przyjęli  go  jednogłośnie,  bez
uwag.

Ad. 2

Ustosunkowanie  się  do  pisma  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu
Dróg w Białymstoku w sprawie wykonywania w 2009 r., niektórych robót
utrzymaniowych  i  remontowych  na  drogach  powiatowych  na  terenie
gminy Supraśl.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
pismem  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  sprawie
wykonania  w  2009  roku,  niektórych  robót  utrzymaniowych  i  remontowych  na
drogach powiatowych na terenie Gminy Supraśl /zał. nr 2/.
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Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, poinformował, iż Burmistrz Supraśla deklaruje kwotę 30 000 złotych
na  roboty  utrzymaniowe  na  drodze  do  Surażkowa,  jednocześnie  Burmistrz
oczekuje takiej samej kwoty ze strony Powiatu Białostockiego. Za te pieniądze
będzie  można  nawieźć  pospółki  i  ewentualnie  w  miejscach  gdzie  to  możliwe
wyprofilować przekrój poprzeczny drogi. Ponadto Burmistrz nalega by wykonać
nakładkę bitumiczną na skrzyżowaniu dwóch ulic powiatowych (Dolnej i Nowej) w
Supraślu. Koszt tej nakładki to około 50 000 złotych. Burmistrz nie zadeklarował
współfinansowania  ww.  zadania.  W  planie  wydatków  na  utrzymanie  dróg,  ani
remontów nie zostały przewidziane ww. zadania.   

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do
Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  o  przygotowanie  w  ww.
sprawie pisma do Burmistrza Supraśla do wiadomości Rady, w którym to
piśmie  Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zaproponuje  Burmistrzowi
Supraśla kwotę 30 000 złotych na wykonanie robót utrzymaniowych na
drodze do Surażkowa, pod warunkiem przejęcia przez Gminę ww. drogi,
oraz zaproponuje Burmistrzowi wykonanie nawierzchni  bitumicznej  na
skrzyżowaniu  ulicy  Nowej  i  Dolnej  w  Supraślu  pod  warunkiem
współfinansowania w wysokości 50% ww. zadania przez Gminę.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 3

Podjęcie decyzji w sprawie wykonania chodnika w pasie drogowym
ulicy Sienkiewicza w Choroszczy.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem  w  sprawie  wykonania  chodnika  w  pasie  drogowym  ulicy
Sienkiewicza w Choroszczy /zał. nr 3/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, poinformował, iż pismo w tej sprawie skierowane zostało do Urzędu
Miejskiego w Choroszczy przez radnego – Pana Tomasza Kraśnickiego. Burmistrz
Choroszczy  przesłał  je do Powiatowego Zarządu Dróg,  nie  deklarując żadnego
wsparcia  ww.  zadania.  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,
poinformował iż wartość ww. zadania to około 70 000 złotych.

Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
wyjaśnił  iż  ul.  Sienkiewicza  w  Choroszczy  należy  do  głównych  ulic  miasta  i
faktycznie chodnik na ww. ulicy jest w złym stanie.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zwrócił  się  z  wnioskiem  do
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, o przygotowanie pisma do
Burmistrza  Choroszczy  do  wiadomości  Rady  i  Pana  Tomasza
Kraśnickiego, w którym to piśmie zaproponowane zostanie wykonanie
ww. chodnika przy 50% udziale finansowym Gminy.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.  

Ad. 4

Zapoznanie  się  z  wnioskiem  Rady  Sołeckiej  wsi  Karczmisko  o
dokończenie  budowy  drogi   powiatowej   Czarna  Wieś  Kościelna-
Karczmisko.
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Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  odczytał  Członkom
Zarządu  pismo  Rady  Sołeckiej  wsi  Karczmisko  o  dokończenie  budowy  drogi
powiatowej Czarna Wieś Kościelna – Karczmisko /zał. nr 4/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku zauważył, iż do tej pory nikt nie odtwarzał pasa tej drogi, nie ma
sporządzonej  mapy  zasadniczej.  Poinformował,  iż  na  rok  2009  w  planie
finansowym  Powiatowego  zarządu  Dróg  w  Białymstoku  na  żwirowanie  dróg
została  przeznaczona  kwota,  które  wystarczy  na  wykonanie  około  600  m3

żwirowania.

Zarząd Powiatu Białostockiego, po zapoznaniu się z wyjaśnieniami
Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  skierował  ww.
pismo do  Powiatowego Zarządu Dróg  w celu  przygotowania  projektu
odpowiedzi, w której Zarząd Powiatu Białostockiego poinformuje o tym,
iż  w  kwestii  ww.  drogi  zaplanowano  poprawę  przejezdności
najtrudniejszych miejsc. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5

Zapoznanie  sie  z  uchwałą Rady Miejskiej  w Supraślu  w sprawie
udzielenia pomocy Powiatowi na dofinansowanie zadania „Przebudowa
drogi Nr 1433B na odcinku ul. Cieliczańskiej w Supraślu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
uchwałą Rady Miejskiej w Supraślu w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi na
dofinansowanie zadania „Przebudowa drogi nr 1433B na odcinku ul. Cieliczańskiej
w Supraślu” /zał. nr 5/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przypomniał  iż  w  dniu  29  stycznia  2009  roku,  Zarząd  Powiatu
Białostockiego, po podjęciu uchwał przez Radę Powiatu Białostockiego oraz Radę
Miejską w Supraślu, podpisał umowę w ww. sprawie. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. uchwałą. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Zapoznanie się z uchwałą Rady Gminy w Poświętnem w sprawie
udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  na
dofinansowanie zadania „Remont chodnika w ciągu drogi powiatowej nr
1563B w miejscowości Gołębie.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
uchwałą  Rady Gminy  w Poświętnem w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej
Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania „Remont chodnika w ciągu
drogi powiatowej nr 1563B w miejscowości Gołębie” /zał. nr 6/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przypomniał  iż  remont  ww.  chodnika  był  przedmiotem  obrad
wcześniejszych posiedzeń Zarządu Powiatu Białostockiego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
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podjęcia dalszych działań. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Rozpatrzenie pisma Dyrektora DPS w Jałówce w sprawie zamiany
gruntów z  Nadleśnictwem Żednia.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
pismo Dyrektora Domu Pomocy Społecznej JAWOR w Jałówce w sprawie zamiany
gruntów z Nadleśnictwem Żednia /zał. nr 7/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  celu
przygotowania informacji w tej sprawie oraz zorganizowania roboczego
spotkania Starosty Powiatu Białostockiego z Nadleśniczym Nadleśnictwa
Żednia,  Dyrektora  Domu  Pomocy  Społecznej  JAWOR  w  Jałowce,
Naczelnika  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  celu
omówienia ww. kwestii.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 8

Omówienie  możliwości  dalszej  współpracy  ze  Stowarzyszeniem
„Les Campanettes” z Francji.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  omówił
dotychczasową  współpracę  Powiatu ze  Stowarzyszeniem „Les  Campanettes”  z
Francji i przedstawił możliwość dalszej współpracy  /zał. nr 8 - 9/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  wyraził  na  dalszą
współpracę z ww. Stowarzyszeniem.

Ad. 9

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  w
sprawie dofinansowania realizacji projektu „Dynamika międzykulturowa
- zagadnienie stawiane animatorom młodzieży”.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  w  sprawie
dofinansowania  realizacji  projektu  „Dynamika  międzykulturowa  –  zagadnienie
stawiane animatorom młodzieży” /zał. nr 10/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego wyjaśniła, iż ww. program ma być realizowany przez
Centrum Edukacji w Supraślu.

Pani  Agnieszka  Szerenos  –  Inspektor  w  Wydziale  Budżetu  i  Finansów,
wyjaśniła, iż na ww. program 20 000 euro przekazuje Unia Europejska, 3 000 euro
rząd  Francji,  zaś  ze  strony  Powiatu  Białostockiego  konieczne  będzie
zabezpieczenie 1 600 euro. Wyjaśniła iż w ramach ww. programu przewidziane są
warsztaty dla młodzieży z Francji, Polski, Estonii.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
przystąpienie do ww. programu.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 10 

Omówienie założeń projektu „Akademia kompetencji kluczowych –
program  rozwoju  uczniów  szkół  ponadgimnazjalnych  Polski
Wschodniej”.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poprosił  Panią
Małgorzatę Dzienis  –  Inspektora w Wydziale  Spraw Społecznych i  Zarządzania
Kryzysowego o omówienie założeń projektu „Akademia kompetencji kluczowych –
program rozwoju szkół ponadgimnazjalnych Polski Wschodniej” /zał. nr 11/.  

Pani  Małgorzata  Dzienis  –  Inspektor  w  Wydziale  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
program. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 11

Zapoznanie  się  z  uchwałą  Kolegium  RIO  podjętej  w  związku  z
postępowaniem nadzorczym Uchwały RPB w sprawie ustalenia  stawki
dotacji przedmiotowej dla gospodarstwa pomocniczego na rok 2009.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu  z  uchwałę  Kolegium  RIO  podjętą  w  związku  z  postępowaniem
nadzorczym uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  ustalenia  stawki
dotacji przedmiotowej dla gospodarstwa pomocniczego na rok 2009 /zał. nr 12/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego poinformowała, iż RIO uznała, iż uchwała rady Powiatu
Białostockiego nr XXVI/251/08 z dnia 18 grudnia 2008 roku w sprawie ustalenia
stawki  dotacji  przedmiotowej  dla  gospodarstwa  pomocniczego  na  2009  rok.
Wyjaśniła,  iż  w  związku  z  tym konieczne  jest  unieważnienie  umowy  zawartej
przez Powiat Białostocki z Gospodarstwem Pomocniczym na przekazanie dotacji.  

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu Białostockiego,  wyjaśniła,  iż  w
przypadku ww. uchwały zachodzi sprzeczność w ustawach regulujących kwestie
oświaty i ustawą o finansach publicznych.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  poinformował  iż  w  związku  z  tym  konieczne  jest
dokonanie zmian w uchwale Rady Powiatu Białostockiego nr XX/199/08 z dnia 26
czerwca 2008 roku w sprawie założenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w
Centrum Edukacji  w  Supraślu,  tak  by  była  ona  zgodna  z  ustawą o  finansach
publicznych.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  uchwałą  i
informacją  na  ten  temat  Naczelnika  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 12
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Omówienie przy udziale  Dyrektora SP ZOZ w Łapach zmienionej
wersji planu finansowego i inwestycyjnego jednostki na 2009 rok oraz
rozważenie  możliwości  dofinansowania  pilnych  zakupów  aparatury
medycznej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłego
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Janusza Krzysztofa Rainko –
Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Łapach  i
poprosił o omówienie sytuacji jednostki.

Pan  Janusz  Krzysztof  Rainko  –  Dyrektor  SP  ZOZ  w  Łapach,  przedstawił
Członkom  Zarządu  plan  finansowy  jednostki  na  rok  2009  oraz  zwrócił  się  z
wnioskiem  o  dofinansowanie  zakupu  nowego  sprzętu  koniecznego  dla
prawidłowego  funkcjonowania  placówki  /zał.  nr  13  –  15/.  Poinformował
jednocześnie o pomocy finansowej obiecanej przez Gminę Łapy.

Pani  Maria Borodziuk –  Skarbnik  Powiatu Białostockiego,  zapytała czy w
związku z przedstawionym przez Dyrektora SP ZOZ wnioskiem, ma dokonywać
odpowiednich  zmian  w budżecie  Powiatu.  Poinformowała,  iż  zmiany  te  muszą
zostać zatwierdzone przez Radę Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
dokonanie  zmian w budżecie  Powiatu Białostockiego polegającego na
przeniesieniu  250 000  złotych  z  rezerwy  inwestycyjnej  przeniesione
zostanie  do  działu  ochrona  zdrowia  –  dotacje  na  zakup  sprzętu
medycznego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 13

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Łap  w  sprawie
termomodernizacji  budynku  SP  ZOZ  w  Łapach  w  ramach  wniosku
zgłaszanego do dofinansowania.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu z pismem Burmistrza Łap w sprawie termomodernizacji budynku SP ZOZ
w Łapach w ramach wniosku zgłaszanego do dofinansowania /zał. nr 16/.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Samodzielnemu Stanowisku
ds. Promocji, Współpracy z Zagranicą i Przedsiębiorczości.  

Ad. 14

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Mechanicznych  w
Łapach o wszczęcie procedury pozyskania działki przyległej do posesji
szkoły i przeznaczenie jej na budowę boiska sportowego.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
pismem Dyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach o wszczęcie procedury
pozyskania  działki  przyległej  do  posesji  szkoły  i  przeznaczenie  jej  na  budowę
boiska sportowego /zał. nr 17/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd Powiatu Białostockiego, skierował ww. pismo do Wydziału
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Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  w  celu  rozpoczęcia  właściwej
procedury.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 15

Udzielenie pełnomocnictwa radcy prawnemu do reprezentowania
interesów Powiatu przed sądami powszechnymi.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem  pełnomocnictwa  radcy  prawnemu  do  reprezentowania  interesów
Powiatu przed sądami powszechnymi /zał. nr 18/.

Pani  Monika  Ratyńska  –  Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  i  Środowiska,
wyjaśniła,  zebranym,  iż  ww.  sprawa  dotyczy  wyrębu  dębów  na  działce  Pani
Heleny  Sieczko  przez  Gminę.  Wójt  Michałowa  złożył  do  Starostwa  wniosek  o
pozwolenie na wyrąb dębów na działce, która rzekomo stanowiła własność Gminy.
Starostwo Powiatowe wydało zgodę na wyrąb drzew, które jak się później okazało
rosły na działce sąsiedniej należącej do Pani Heleny Sieczko. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  udzielił
pełnomocnictwa  Radcy  Prawnemu  do  reprezentowania  interesów
powiatu  w  ww.  sprawie,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana
Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 19/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do
Wydziału  Rolnictwa  i  Środowiska  o  przekazywanie  informacji  na  ww.
temat Zarządowi. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Rolnictwa  i
Środowiska.

Ad. 16

Przyjęcie  informacji  Dyrektora  DPS  w  Czerewkach  o  zawarciu
umowy  na  wynajem   pomieszczeń  celem  prowadzenia  usług
medycznych.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
pismo Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Czerewkach o zawarciu umowy na
wynajem pomieszczenia celem prowadzenia usług medycznych /zał. nr 20/.

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  omówiła
szczegóły ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 17

Przyjęcie informacji Dyrektora DPS w Jałówce odnośnie realizacji
programu naprawczego.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał
zebranym pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku w sprawie
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realizacji programu naprawczego Domu Pomocy Społecznej JAWOR w Jałowce /zał.
nr 21/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 18

Zapoznanie  się  ze  sprawozdaniami  rocznymi  dotyczącymi
umorzenia  należności  i  udzielonych  ulg  przez  dyrektorów  DPS  w
Jałówce, Uhowie i Czerewkach w roku 2008.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
zebranym roczne  sprawozdania  dotyczące  umorzenia  należności  i  udzielonych
ulg przez dyrektorów domów pomocy społecznej w Jałowce, Uhowie i Czerewkach
w roku 2008 /zał. nr 21 - 23/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  przyjął  ww.
rozliczenia.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 19

Udzielenie  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Ryszarda
Berensztejna złożoną na sesji w dniu 29 stycznia 2009 r.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
zebranych  z  projektem  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Pana  Ryszarda
Berensztejna /zał. nr 24/.

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
propozycję odpowiedzi na interpelację, upoważniając do jej podpisania
Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr
25/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 20

Podpisanie  protokołu  zdawczo  –  odbiorczego  stanowiącego
załącznik  do  umowy dzierżawy nieruchomości  położonych w Supraślu
przy ulicy Konarskiego.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym projekt protokołu zdawczo – odbiorczego stanowiącego załącznik do
umowy dzierżawy nieruchomości położonych w Supraślu przy ulicy Konarskiego
/zał. nr 26/.

Sekretarz Powiatu Białostockiego – Pani Anna Szczepańska, przypomniała
zebranym, iż na posiedzeniu Zarządu Powiatu Białostockiego w dniu 29 stycznia
2009 roku zawarto umowę z Gminą Supraśl w tej sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zaakceptował  ww.  protokół,
upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę
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Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu Białostockiego /zał. nr 27/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 21

Zaakceptowanie przystąpienia do realizacji projektu „Kształcenie
Kadr  Najlepszą  Modernizacją  Samorządów”  współfinansowanego  ze
środków  Unii  Europejskiej  w  ramach  Europejskiego  Funduszu
Społecznego.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
Członków  Zarządu  z  projektem  umowy  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji
projektu  „Kształcenie  Kadr  Najlepszą  Modernizacją  Samorządów”
współfinansowanego  ze  środków  Unii  Europejskiej  w  ramach  Europejskiego
Funduszu Społecznego /zał. nr 28/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, poinformowała o
licznych problemach formalnych uniemożliwiających zawarcie ww.  umowy,  bez
zgody Rady Powiatu Białostockiego i dokonania odpowiednich zmian w budżecie
Powiatu Białostockiego.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  po  zapoznaniu  się  z  ww.
zagadnieniem,  skierował  je  do  dalszych  konsultacji  do  Pani  Teresy
Popławskiej  –  Samodzielne Stanowisko ds.  Pracowniczych i  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Samodzielnemu Stanowisku
ds. Pracowniczych.

Ad. 22

Przeanalizowanie  umowy  partnerstwa  dotyczącej  współpracy  w
ramach  realizacji  przedsięwzięcia  „Termomodernizacja  obiektów
użyteczności  publicznej  na  terenie  Stowarzyszenia  Gmin  Narwi”
zgłoszonego  do  dofinansowania  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Infrastruktura i Środowisko na lata 2007 – 2013. 

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem  umowy  partnerstwa  dotyczącej  współpracy  w  ramach  realizacji
przedsięwzięcia „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie
Stowarzyszenia Gmin Górnej  Narwi” zgłoszonego do dofinansowania w ramach
Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2007 – 2013 /zał. nr
29/.

Pan Tomasz Szeweluk – Samodzielne Stanowisko ds. Promocji, Współpracy
z  Zagranicą  i  Przedsiębiorczości,  poinformował  kogo  wyłoniono  w  wyniku
ogłoszenia przetargu do opracowania ww. projektu.   

Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  –  Pani  Maria  Borodziuk,  zgłosiła  uwagi
dotyczące ww. projektu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  postanowił  przełożyć  podjęcie
decyzji  odnośnie  ww.  umowy  w  czasie,  ze  względu  na  konieczność
dopracowania zapisów umowy. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Samodzielnemu Stanowisku
ds. Promocji, Współpracy z Zagranicą i Przedsiębiorczości.
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Ad. 23

Sprawy różne.

Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego w dniu 5 lutego 2009 roku dobiegło końca o godzinie 1530. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
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